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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Vidím, že technické služby nám opravujú už výtlky, čo je dobré po zimnom období, ale výtlk 
na Ulici Záborského, tento výtlk je pri Sanitase, je po celej šírke časti vozovky. Treba proste 
ten výtlk čím skôr dať opraviť, lebo tam vozidlá praktický zastavujú v protismere a treba sa 
na to pozrieť, čím skôr to opraviť. Ja viem, že máte nejaký plán, podľa plánu postupujeme, ale 
tento výtlk je po celej šírke vozovky a stále sa zväčšuje.  
 
PhDr. Čižmár: 
Výtlk na Ulici J. Záborského, k tomu sa môže vyjadriť aj pán riaditeľ z technických služieb. 
Táto časť mesta je v pláne v najbližšom období. Uvedomujeme si, že aj v tejto časti mesta je 
cesta narušená a práve konkrétne v blízkosti úradu práce o ktorom si hovoril pán poslanec, sa 
budú realizovať opravy jednotlivých časti vozovky. 
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